



www.gogotours.ca

Office phone: +1-905-597 8696

Email: info@gogotours.ca

Unit 8, 280 West Beaver Creek Richmond Hill, Ontario, Canada L4B3Z1

All price was cash discounted. If you pay with credit card need pay original price. Also have to be paid 30 days before departure date. For Visa and MasterCard need 3 % differences apply. For American Express need 4 % differences apply.

團費價格是現金特價。如果使用信用卡付款。Visa, MasterCard 信用卡需要 3 % 的差價。American Express 信用卡需要 4 % 的差價。並且在出發前 30 日以內不接受信用卡付款。查詢電話 +1-905-597 8696。

需要提供以下證明文件:

- 1) A photo copy of card holder's photo ID – Driver Licenses or Passport. Card holder has to travel in the same tour.
信用卡持卡人的駕照或護照 COPY, 持卡人必須是參加同一團的客人。
- 2) A completed and dated Credit Card Authorization Form signed by credit card holder.
- 3) Send by email to: info@gogotours.ca, 請發送郵件給 info@gogotours.ca

信用卡授權書 CREDIT CARD AUTHORIZATION FORM

In lieu of my credit card imprint, I, _____ here by authorize GOGO TOURS to make charges as the following:

GOGO Invoice Number 單據號碼: GO-_____ (如果未有此號碼, 請填寫此團名稱和出發日期即可) _____

CREDIT CARD type 信用卡種類: Visa Card _____ Master Card _____ American Express _____

Credit Card Number 信用卡號碼: _____

Card Holder Name 持卡人名稱: _____ (必須參加本團, 名字要完全一樣)

Billing Address 信用卡帳單地址:

Expiration Date 到期日: _____ Security Code (信用卡安全號): _____

Amount to Charge 扣款金額 : C\$ _____ + Extra 3 % / 4 % = 總金額 C\$ _____

Card Holder's Signature: _____

持卡人簽名 (必須和卡上簽名一樣)

Date: _____

簽名日期